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Veldkanonnen zorgen voor beroering in
Lichtervelde
nieuws

De Houtlandse Milieuvereniging wil dat de gemeente Lichtervelde dringend werk maakt
van een duidelijk en aanvaardbaar reglement rond veldkanonnen. "Ook in andere
gemeenten zoals Hooglede en Gits houdt het reglement rond de kanonnen niets in, maar
daar worden wel inspanningen gedaan om zware overlast voor omwonenden te
vermijden", klinkt het bij de milieuvereniging die ook de alternatieve vogelverschrikkers
wil promoten.
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De Houtlandse Milieuvereniging wil dat de gemeente Lichtervelde dringend werk maakt van een
duidelijk en aanvaardbaar reglement rond veldkanonnen. "Ook in andere gemeenten zoals Hooglede
en Gits houdt het reglement rond de kanonnen niets in, maar daar worden wel inspanningen gedaan
om zware overlast voor omwonenden te vermijden", klinkt het bij de milieuvereniging die ook de
alternatieve vogelverschrikkers wil promoten.
De commotie rond de veldkanonnen in Lichtervelde begon na het verschijnen van een artikel in het
gemeentelijk infoblad dat de lawaaioverlast door veldkanonnen aankaartte. Vanaf de maand mei
staan overal te velde luidruchtige kanonnen om de vogels van de gewassen weg te houden. In het
blad stelt de gemeente dat veldkanonnen vaak de enige mogelijkheid zijn voor landbouwers om
jonge gewassen te beschermen. Volgens de Houtlandse Milieuvereniging was het artikel onvolledig
en daarom stuurde de vereniging een open brief aan de gemeente.
"Veldkanonnen veroorzaken vooral bij kinderen en nachtwerkers veroorzaken vaak slaaptekort en
stress. Heel wat gemeenten hebben daarvoor een reglement, maar Lichtervelde niet. Ook de
omzendbrief vorig jaar van toenmalig minister Tavernier werd in Lichtervelde niet toegepast", .zegt
voorzitter Kris Dekeyzer van de Houtlandse Milieuvereniging. In Lichtervelde mogen de kanonnen
ook knallen van zonsopgang tot zonsondergang, terwijl in de ministeriële omzendbrief sprake is van
stilte tussen 21 uur en 8 uur.
"Veldtesten tonen trouwens aan dat veldkanonnen vaak niet doeltreffend zijn. Alternatieve middelen
zoals de pop, lintjes, of een radio zijn minstens even effectief. Wij wensen niet het absolute verbod
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op die kanonnen, maar wel een degelijk reglement en de aanbeveling van alternatieven", aldus nog
Dekeyzer.
Schepen van Landbouw Gilbert Huyghe reageert verbaasd: "De gemeente doet al het mogelijke om
de overlast te beperken. Wij vragen de landbouwers om alleen kanonnen te plaatsen ver buiten het
centrum en zo ver mogelijk van de buren verwijderd. Er is ook al een vergadering geweest, waarbij
gepraat werd over alternatieve mogelijkheden". Burgemeester Ria Beeusaert wil van de
veldkanonnen een agendapunt maken dat voorgelegd wordt aan de Milieuraad om zo tot afspraken
en een goed reglement te komen.
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